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Rondomzorg 

Woordvoerder (Fractie) Vragen Typ in deze kolom uw antwoord op de vraag

Marcel Visser De gemeente geeft in het plan van aanpak op pagina 
11 mbt de aanpak zorg aan dat: Vooruitlopend op een 
nadere analyse is al een aantal maatregelen in gang 
gezet zowel in de richting van een specifieke 
zorgaanbieder als in de richting van cliënten van deze 
zorgaanbieder en voor zorgaanbieders in het 
algemeen. Welke maatregelen voert u namens de 
gemeente uit en kunt de effecten hier ook van 
aangeven

1. Schoon, heel en veilig
Rondomzorg stuurt zoveel als mogelijk aan op het netjes houden 
van de container voor onze woonlocatie. Wij kennen onze 
cliënten en kunnen makkelijk aanspreken. Wat wij als een 
probleem ervaren is het vuil dat naast de container wordt gezet 
buiten ons toezicht of achter de woonlocatie op het parkeer 
terrein. De ‘dader’ is onbekend, maar dat het vuil niet van onze 
locatie komt is zeker.
Voor de locatie aan de Trompstraat vormen voor ons ‘zwervende’ 
containers een probleem. Ze blijven lang staan en de vinger gaat 
erg makkelijk richting Tromptheater. Onze bedrijfsafval container 
blijft soms lang staan omdat Omrin deze niet in de route 
opneemt. We merken dat er vanuit de omgeving veel zooi bij 
gepropt wordt en wederom makkelijk de buurt vinger onze kant 
op wijst. 
(Als bewoner van de cambuurstraat maak ik met regelmaat 
melding van zwerafval in het groen.) Een probleem in de wijk is 
het zwerfafval vanuit de winkels aan het cambuurplein. De 
perkjes liggen vol legen blikjes, bierflesjes etc. 
Ook op de Trompstraat is dit een dagtaak voor personeel. Je 
komt niet met lege handen binnen is een soort mantra 
geworden. Op zuidvliet is er veel aanwaai verpakking van de mc 



chicken. Het lijkt ons een goede zaak als winkeliers mede 
verantwoordelijk worden gehouden voor het afval in de wijk.
2. Aanpak (woon)overlast
Vanuit onze locaties voor beschermdwonen zijn er geen 
meldingen geweest van overlast veroorzaakt door onze 
bewoners. Wel hebben wij zelf een melding gedaan van overlast 
bij Zienn kamers met kansen.
We zien in deze periode, nu er weinig mensen op straat zijn, dat 
juist daklozen en verslaafden op straat zijn. Wij hebben met 
dagbesteding Poespas veel last van Jimmy Euro, die met een 
binnenstad verbod nu op het Vliet leurt en mensen aanspreekt. 
Sommige deelnemers van Poespas durven hierdoor niet via Vliet 
naar hun dagbesteding. 
Onze bewoners aan Noordvliet 11 hebben erg veel last van 
draaiende motoren terwijl er er boodschappen worden 
opgehaald bij Smoky. Nu met het corona beleid staat de rij 
regelmatig bij ons voor het pand, inclusief luide conversaties, 
muziek, ruzietjes etc. We hebben ook een aantal keer verwarde 
en onder invloed verkerende mensen binnen gehad via onze 
ingang aan Noordvliet 11. Voor de komst van Smoky was hier 
geen sprake van. Verder hebben we erg veel last van klanten van 
Smoky die via de stoep komen aanfietsen en of opmerkingen 
maken naar onze deelnemers. Een aantal van onze cliënten heeft 
hier last van en neemt de ingang via Tromptheater om dit te 
omzeilen. Wij merken niet veel van meer politietoezicht of 
handhaving.
Aan de Cambuurstraat wonen een aantal mensen in woningen 
van ‘huisjes melkers’ die voor de nodige dronkemans aanloop en 



overlast zorgen. Nu in de coronatijd zien we politie iets vaker om 
samenscholingen van drink-broeders te voorkomen, we zien 
handhaving of politie ook vaker door de buurt rijden. 
3. Toepassing en ontwikkeling juridische instrumenten
We zijn benieuwd wat hierin gaat gebeuren. Hou er rekening mee 
dat wij voor doorstroom beschermdwonen afhankelijk zijn van 
vastgoed investeerders. Wij werken met 1 partij die altijd wel 
meedenkt, maar wij bieden de mogelijkheid om af te  
(goedkopere zorg) vanuit BW door te wonen in nabijheid zodat 
cliënt nog terug kan vallen op de voorzieningen en gebruik kan 
maken van onze bereikbaarheidsdienst na kantoortijden en ‘s 
nachts. Via de woningbouw zijn er voor ons geen mogelijkheden.
4. Tegengaan ondermijning
Goede zaak. Iedere zorgaanbieder moet verantwoord omgaan 
met zorggeld, wij juichen scherpere controle toe. Wij vragen ons 
wel af waarom de contractbeheerders WMO van de gemeente 
deze taak niet kunnen uitvoeren. Verder hebben wij geen 
ervaring met dit onderwerp.
5. Aanpak zorg
Wat wij als Rondomzorg niet begrijpen is dat in de uitvraag 
uitsluitend wordt gesproken over Rondomzorg, Connectinghands 
en Strong ID. Er zijn veel meer zorgpartijen actief in de wijk en 
een aantal hiervan zijn ook naar de eerdere vergaderingen 
geweest en de bijeenkomsten bij ons in Tromptheater. Waarom 
zie ik deze partijen niet terug? Ik zou wel eens willen weten 
hoeveel % van de zorgomzet wordt ingezet voor personeel, want 
dat is de primaire voorwaarde om goede zorg te verlenen. 
Bovenstaande partijen zullen zich niet openbaar willen 



uitspreken, maar met elkaar zullen we veel malafide voorbeelden 
kunnen opnoemen. Wij staan onder controle van gemeente, er is 
toezicht vanuit de IGJ, moeten dure controle verklaringen laten 
uitvoeren, publiceren de jaarcijfers openbaar, werken vanuit een 
CAO etc. Wij zijn benieuwd naar de naderende analyse.
6. Communicatie en participatie
In de straten waar wij als zorgpartij zijn gevestigd laat de 
participatie vanuit de buurt te wensen over.

Otto van der Galiën (Lijst 058) Vindt u dat de uitvoering van het plan van aanpak snel 
genoeg van start gaat?

Otto van der Galiën (Lijst 058) Welke acties mist u nog in het pva? 

Otto van der Galiën (Lijst 058) Met welke acties uit het pva bent u tevreden? 

Otto van der Galiën (Lijst 058) Vindt u dat u goed genoeg betrokken bent geweest bij 
het opstellen van het pva? Zo nee, wat had u graag 
anders gezien?

Otto van der Galiën (Lijst 058) Uit cijfers van Vlietvaardig blijkt dat ruim 40% van de 
panden in de Vlietzone in handen is van 
huisjesmelkers. Wat is uw eerste reactie hierop? 

Als bewoner van de Cambuurtstraat probeerde ik onlangs een 
pand aan te kopen. De makelaar uit Groningen was eerlijk: dit is 
niet duur mevrouw, investeerders uit Groningen hebben dit op 
de plank liggen en hoeven niet naar de bank. Dit is een 
interessante wijk voor ons. 
Dat is dus wat op ons aan het afkomen is. Volgens deze makelaar 
kocht je in Groningen een louche flat voor veel meer dan die 
lullige 145.000 die ik voor dit pandje moest neertellen. 
De aankoop leek ons aanvankelijk interessant aangezien onze 



zonen met geen mogelijkheid iets aardigs kunnen huren via de 
woningbouw en antikraak een erg onzekere woonbasis is 
gebleken.

Christiaan Okkema 
(Gemeentebelangen)

Wat merkt u en/of heeft u gemerkt van de reeds 
begonnen en gestarte maatregelen volgens de lijst van 
maatregelen uit de bijlage van het Plan van Aanpak?

Carlijn Niesink CU Wat vindt u van de gestelde maatregelen met 
betrekking tot de zorg en zijn er eventueel nog 
aanvullende maatregelen die u graag zou willen zien 
in het plan van aanpak (met motivering van het 
antwoord)

Eerst zorgvuldig in kaart brengen.
Dan helder hebben wat er 2e deel van dit jaar en per 1 januari 
gaat overblijven van de zorgverleners gezien de nieuwe 
contractering voor basis en aanvullende zorg.
Onderzoek ook wat de plannen zijn van Amaryllis tav 
dagbestedingsaanbod in deze wijk. Gaan ze gebruik maken van 
bestaande initiatieven? Gaan ze het zelf doen  met een inloop via 
wijkcentra? Wat gaat er gebeuren met kwetsbare mensen die 
niet naar Amaryllis/ Inclusio willen? Het hele zorgland gaat op de 
schop en zal er per 1 januari anders uitzien. Inclusief de Vlietzone 
is ons vermoeden. 


